

Title (en)

INFANT HOSPITAL BED UNIT.

Title (de)

KRANKENHAUSBETTEINHEIT FÜR KINDER.

Title (fr)

UNITE DE LIT D'HOPITAL POUR BEBE.

Publication

EP 0168435 A1 19860122 (EN)

Application

EP 85900553 A 19841224

Priority

US 57267084 A 19840120

Abstract (en)

[origin: WO8503209A1] The infant hospital unit (10) provides a hammock sheet (22), removably supported on a frame (20) that fits within a hospital bassinet (12). The hammock sheet (22) may include a pocket (16) for receiving a sonic device that generates audible and vibrational impulses, simulating a human heartbeat. Also, preferably, the unit is received on a base (50) that permits it to be rocked back and forth. These features provide an infant with an enriched environment to stimulate the normal, full development of the infant's primary sensory system in a uniquely effective, simple fashion.

Abstract (fr)

L'unité de lit d'hôpital pour bébé (10) comprend un drap de hamac (22), supporté de manière amovible par un cadre (20) qui s'adapte à l'intérieur d'un berceau d'hôpital (12). Le drap de hamac (22) peut comprendre une poche (32) recevant un appareil sonore qui produit des impulsions auditives et vibratoires, simulant le battement du cœur humain. De préférence, l'unité est également posée sur une base (36) lui permettant d'être berçée. Ces caractéristiques permettent d'enrichir l'environnement du bébé, afin de stimuler dans sa totalité le développement normal des systèmes sensoriels primaires du bébé, et cela de manière simple et efficace.

IPC 1-7

A47D 9/02

IPC 8 full level

A47D 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47D 9/057 (2022.08 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8503209A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8503209 A1 19850801; AU 3784085 A 19850809; EP 0168435 A1 19860122

DOCDB simple family (application)

US 8402102 W 19841224; AU 3784085 A 19841224; EP 85900553 A 19841224